
多功能无线立体耳机 1、 参数

开土lJ亏= P959 类型 头戴式

用户文档 蓝牙 V5.3+EDR 协议 A2DP,AVRCP,HSP,HFP 

频率范围 2.4-2.4835G 发送功率 Class B 

CVCTMDSP 支持 有效距离 10米

Mico SD/TF卡 支持 频率范围 87-109MHz 

扬声器材料 纹铁硐 最大支持 32G 

灵敏度 105土3dB 规格 40mm 

承受功率 30mW 失真率 .;;1%At1KHz 

电阻 320 频率范围 20-20KHz 

麦克风 支持 识别 动圈

灵敏度 -58士3dB 频率范围 30-16K Hz 

播放时间 ;;.10小时 识别 电容

待机时间 ;;>180小时 充电端口 USB 

待机电流 0.5-0.6mA 充电时间 ;;,,2-3小时

日
电池类型 锥电池 充电电流 1A 

1/0 电池容昼 350mAh 充电电压 5V 

Multifunctional Wireless Stereo Headphones 1、 Parameter

User Document 
Model P959l Type Headset 

Wireless V5.3+EDR Porlocol A2DP,AVRCP,HSP,HFP 

Frequen叩nge 2 4-2.4835G TX power Class B 

CVCTMDSP Support Effeclive lOM啪『

MicoSD/TF卡 Support Frequency 87-109MHz 

Loud和l任rMalellal NsFeB Max suppon 32G 

Sensilivily 105土3dB Specification 40mm 

Beanng Powe『 30mW D囡ortion .;l%AtlKHz 

Resistance 32Q Frequency 20-20KHz 

Microphone Support Recognition C apacilance 

Sensilivily -58士3dB Frequen可 30-16K Hz 

Pl叫time ;a,lOhours Recogntton Copacilance 

Slandbytime ;.lBOhours Charge port USB 

Standby current 0.5-0.BmA Charge time ;.2-3 hours 

日
Ballery叩 Lifl1ium banery Charge time lA 

1/0 Baflel'(capacily 350mAh Chargevo阳ge 到

2、 按键， 接口， 开关

＿ 长按开关机 功能键互相切换

短按切换模式
按两下拨打电话， 按一下挂断电话

旋转：增大， 减小音量。 单击：暂停／播放音乐

双击下一 曲／三击 上 一 曲

邑 插入TF卡，捂放卡内存放的
TF卡槽 MP3歌曲文件口

外部设音频输入耳机场扬声器，1/0 Audio 1/0接口 耳机音频输出至外部扬声器。

USB 充电 连接充电器USB充电。

3．使用教程
按指示灯－蓝牙模式（蓝灯）闪烁， TF卡模式（蓝灯）闪烁，
关机状态充电（红灯）常亮。

3.1．蓝牙
一开关， 按住一耳机将随之启动。 指示灯蓝色闪烁。 耳

机蓝牙功能已经开启， 正在等待连接状态。 此时蓝牙耳机已

处千可被查找状态。

2)点击手机设置中的蓝牙设置， 选择
“
开启

“
完成。 这就打

开了手机的蓝牙功能。

2、 Buttons, interfaces, switches 

Long press to turn on/off Switch between function keys ＿ the headphone Press twice to dial to make a call, 
Short press to switch mode and p『ess once to hang up 

Rotation: Increase and decrease volume 。 Click: Pause/ Play music 

Double click next /Triple hit p『evious

邑 TFcard slot Insert TF card, play card stored 
MP3 song files. 

Audio 1/0 interface 
External audio input ear airport 

1/0 speakers,Headphone audio output 
to external speakers. 

USB Charging Connect the charger to use charging 

3.Use tutorial 
Press the indicator light - Wieless mode (blue light) 
flashing, TF card mode (blue light) flashing, off state 
charging (red light) steady on。
3.1.Wireless 

一 Switch, press • and hold the headset will activate. 
The indicator blinks blue. The Wireless function of the 
headset has been enabled and is waiting for the 
connection status. At this time, the Wireless headset is in 
the searchable state. 
2) Click Wireless Settings in the phone Settings and select 
"On" to complete. This turns on the phone's Wireless 
function. 

3)打开手机上的蓝牙选项， 进行查找， 成功搜索到等待配对的
蓝牙， 可用设备列表上显示P, 点击P即可连接， 此时耳机上
指示灯蓝灯常亮， 表示已经连接成功。
3.2.TF卡播放
将TF插入耳机卡槽中， 播放时蓝灯闪烁。
系统自动解码可播放的音频格式文件， 此时你钟爱的悠扬歌声
轻轻响起。
3立接通／挂掉
来电时按一下接听电话， 长按2秒拒接电话。
4．充电
充电前， 关闭耳机电源， 将充电线使耳机与电脑USB连接， 此时
耳机指示灯为红色， 耳机正在充电。 系统内置电池容量检测与
过载保护。 无需担心充电时间长对电池的影响。 指示灯自动熄
灭， 表示充电已经完成。
电昼低一电昼低时会自动关机， 请尽快充电， 这样才能满足
蓝牙系统需求。
注意：充电过程中请不要打开耳机电源， 否则损伤耳机硬件电
池寿命。
5．注意事项
1)这款耳机不防水， 请注意防水与防潮， 以确保该系统可以正
常使用。
2)它支持电脑USB接口充电， 不要改变或将其连接到外部其它
电源充电。
3)耳机不可以长期放置， 请每周 一次充电和放电， 从而延长电
池寿命。
6．对录线连接手机听歌时， 请关掉电源， 以免引起杂音。

3) Open the Wireless option on the phone to search, successfully 
search for the Wireless waiting for pairing, the list of available 
devices shows P, click P to connect, at this time, the blue light on 
the headset is steady on, indicating that the connection has been 
successful. 
3.2.TF card playback 
Insert TF into the headphone card slot and the blue light flashes 
when playing. 
The system automatically decodes the playable audio format file, at 
which time your favorite melodious song gently sounds. 
3.3. Connect/hang up 
To answer a call, press and hold for 2 seconds to reject the call. 
4.Charge 
Before charging, turn off the earphone power and connect the 
earphone to the computer USB with the charging cable. At this time, 
the earphone indicator is red and the earphone is charging. System 
built-in battery capacity detection and overload protection. There is 
no need to worry about the impact of a long charging time on the 
battery. The indicator lights out automatically, indicating that the 
charging is complete. 
Low power - low power will automatically shut down, please charge 
as soon as possible, so as to meet the needs of the Bluetooth system. 
Note: Do not turn on the earphone power during the charging 
process, otherwise the battery life of the earphone hardware will be 
damaged. 
5. Precautions 
1 J This headset is not waterproof, please pay attention to waterproof 
and moisture-proof, to ensure that the system can be used normally. 
2) It supports computer USB interface charging, do not change or 
connect it to other external power supply charging. 
3) The headset can not be placed for a long time, please charge and 
discharge once a week to extend the battery life. 
6. When the recording line is connected to the mobile phone to 
listen to music, please turn off the power to avoid noise. 

https://manuals.plus/m/ed0560b8d66d639dbc79a55f611dbc13bfdd8da22e1fcc50a455a869c3d34cb7


FCC Statement
This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B
digital device, pursuant to part 15 of the FCC rules. These limits are designed to
provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation.
This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not
installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference
to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not
occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to
radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off
and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the
following measures:
-Reorient or relocate the receiving antenna.
-Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the
receiver is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
To assure continued compliance, any changes or modifications not expressly
approved by the party.
Responsible for compliance could void the user’s authority to operate this
equipment. (Example- use only shielded interface cables when connecting to
computer or peripheral devices).
This equipment complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to
the following two conditions:
(1) This device may not cause harmful interference, and
(2) This device must accept any interference received, including interference that
may cause undesired operation.

RF warning statement:
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.
The device can be used in portable exposure condition without restriction.
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